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                                               PROTOKÓŁ  NR  6 /2007 
                                 VI Sesji Rady Gminy Perzów 
                                      w dniu 09 marca 2007r. 
                                      w godz. 13.00 do 15.15 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów Zdzisław 
Burzała. Powitał radnych, Panią Wójt, Panią Skarbnik, Z-cę Wójta,  
Panią Sekretarz, dziennikarzy, pracowników Urzędu Gminy i sołtysów. 
Pan Przewodniczący  szczególnie powitał nowego sołtysa wsi Turkowy. 
Stwierdził obecność 14 radnych. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
3. Interpelacje. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Perzów. 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy 

Perzów. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wypłacania zryczałtowanej 

diety sołtysom. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych 

w budŜecie Gminy na 2008r. na poręczenie dla Fundacji 
Programów Pomocy dla Rolnictwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów 
podróŜy słuŜbowych dla radnych. 

10.     Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
niektóre inne składniki wynagrodzenia, a takŜe wysokość oraz 
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok. 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad usytuowania         
miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych. 

     13.  Podjęcie uchwały w sprawie budŜetu gminy na rok 2007. 
14.  Wolne głosy i wnioski. 
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z V Sesji bez odczytania. 
 

3. Interpelacje. 
 
Radny Ostrowski – nie jest rozstrzygnięta sprawa wywozu odpadów 
stałych firm. 
 
Pani Wójt – jeŜeli chodzi o odpady – jesteśmy na etapie rozmów  
z Wójtem Gminy Bralin. Gospodarzem wysypiska jest gmina Bralin. 
Wszystko jest na starych zasadach do końca kwietnia br. Odmówił tylko 
odbioru odpadów przemysłowych. W przyszłym tygodniu będziemy 
jeszcze rozmawiać i powiadomię przedsiębiorców o ustaleniach. 
 
Radny Kozan – kiedy młodzieŜ będzie mogła korzystać z internetu 
szkole w Domasłowie, bo w Klubokawiarni jest, ale tam piją alkohol. 
 
Pani Wójt – w szkole są komputery, ale musimy pozyskać środki na 
zajęcia pozalekcyjne. Będą środki z profilaktyki alkoholowej.  
Mam nadzieję, Ŝe uda się od 15 marca. Dyrektorzy mają zaproponować 
nauczycieli prowadzących. 
 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
Pani Wójt przedstawiła treść sprawozdania ( stanowi załącznik  
do protokołu). 
Odnosząc się do pkt.3 stwierdziła : mam nadzieję, Ŝe pozyskamy środki 
na realizację inwestycji. Jesteśmy na półmetku działań. 
Do pkt.4 sprawozdania:  
koszt wykonania rury tłocznej wynosi 1.200.000 zł. Musimy dokonać 
uzgodnień. Gmina Bralin od.1.01.2007r. Ŝyczy sobie opłaty za 
składowanie odpadów.  
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Wójt Gminy Bralin obiecał, Ŝe wystąpi do rady o obniŜenie ceny za 
składowanie odpadów. Mam nadzieje na wypracowanie konsensusu, 
aby mieszkańcy naszej gminy byli zadowoleni. 
  
 Do pkt.6 
Pani Wójt dopowiedziała, Ŝe w trakcie kontroli Klubokawiarni  
w Domasłowie stwierdzono znaczne ubytki w posadzce, brudne ściany, 
przeciekające okna. 
 
Do pkt.13.  
Odbyliśmy spotkanie z radnymi z Trębaczowa – z P.Górną i p.Kocańdą. 
Chcieliśmy, aby p.Górna zrezygnowała z dzierŜawy, aby uniknąć okresu 
wypowiedzenia. Odebrałam duŜo telefonów z Trębaczowa i Zbyczyny, 
aby w klubokawiarni zorganizować klub z prawdziwego zdarzenia. 
 
Do pkt.16. 
Pani Wójt poinformowała Spółkę Wodną w Perzowie, Ŝe w budŜecie 
zaplanowano na jej potrzeby kwotę 5.000 zł., z czego zarząd jest bardzo 
zadowolony. 
 
Do pkt.17. 
Urząd Marszałkowski w Poznaniu przyzna dotację na 1 drogę o odcinku 
500m. ZłoŜyliśmy więc wniosek o dotację o środki unijne na bardziej 
znaczącą drogę 1350m na odcinku Perzów-Brzezie. Mamy duŜą szansę 
na otrzymanie tych pieniędzy. 
 
Do pkt.18. 
Ogłoszono konkurs na stanowisko dyrektora szkoły podstawowej  
w Domasłowie. W związku z tym, Ŝe nie wpłynęła Ŝadna oferta,  
powołano pełniącego obowiązki dyrektora. 
 
Następnie Pani Wójt  poinformowała o sposobie realizacji wniosków   
z poprzedniej sesji: 
- w sprawie uporządkowania gałęzi po wycince drzew – Pan Dobień 
zgłosił się, Ŝe chce je pozbierać. Powiatowy Zarząd Dróg wyraził zgodę. 
- w sprawie siatki na przystanku autobusowym w Ludwiczynie – siatka 
jest niepotrzebna. Pracownicy interwencyjni pomalują przystanek. 
 
Radny Kłodnicki pyta ponownie o moŜliwość poszerzenia drogi     
 w Turkowach oraz budowy drogi i postawienie lampy koło sołtysa  
w Turkowach. 
 
Pani Wójt – zajmiemy się tym na następnej sesji. 
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Radny Kozan – w Klubokawiarni w Domasłowie musi być załoŜony 
licznik na wodę. Drzwi do ubikacji trzeba pomalować. Są one dziurawe 
 i naleŜałoby dokonać wymiany. Powinien teŜ przyjechać tam elektryk. 
Pan Kozan zarzuca obecnemu dzierŜawcy zaśmiecanie terenu koło 
Klubokawiarni przez jego klientów. Śmieci te sprzątają później 
sprzedawczynie ze sklepu spoŜywczego. 
 
Pani Wójt odpowiada, Ŝe zaprosi radnego Kozana na spotkanie z Panem 
Makowczyńskim. 
 
Radny Ostrowski – pyta o moŜliwość wykonania nowego odwiertu, 
zamiast remontu hydroforni w Trębaczowie. 
 
Radny Pietrus – pyta czy firma da gwarancję, Ŝe po modernizacji jakość 
wody trwale się poprawi. 
 
Pan Mega – w umowie będzie zapis, Ŝe po wykonaniu woda musi mieć 
parametry. 
 
Radny Pietrus – mieszkańcy się skarŜą, Ŝe z kranu raz leci dobra woda, 
a raz rdzawa jak herbata. 
 
Pani Wójt – trzeba zrobić wszystko, aby wykonać modernizację 
urządzeń. A co do odwiertu, trzeba najpierw wykonać odpowiednie 
badania, Ŝeby mieć pewność, Ŝe będzie to inwestycja celowa. 
 
5.  Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Pan Przewodniczący w okresie sprawozdawczym otrzymał: 
- propozycje szkoleń 
- pismo od Wojewody Wielkopolskiego w sprawie przemianowania osady 
Brzezie na wieś Brzezie. 
- propozycję usuwania azbestu i składowania odpadów. 
-informacje, z której wynika, Ŝe większość radnych będzie musiała złoŜyć 
oświadczenie lustracyjne. 
- zaproszenie i wziął udział w uroczystości jubileuszu poŜycia 
małŜeńskiego w USC. Było wyjątkowo duŜo par, a po raz pierwszy 
obchodzono 60-lecie. 
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6.  Podjęcie uchwały w sprawie  zasad wypłacania zryczałtowanej 
diety sołtysom. 
 
Pani Wójt informuje, Ŝe diety wzrosną o 20 zł. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 12 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały, 1radny zagłosował przeciw, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 
finansowych w budŜecie Gminy na  2008r.  na poręczenie  
dla Fundacji Programów Pomocy dla Rolnictwa. 
 
Pani Wójt – ta uchwała ma charakter intencyjny, zgodnie z zaleceniami 
RIO, aby moŜna było prowadzić działania. 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów 
podróŜy słuŜbowych dla radnych. 
 
Pani Wójt wyjaśniła sołtysom treść uchwały. Chodzi o moŜliwość 
korzystania z pojazdów własnych na wyjazdy słuŜbowe. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 13 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały, 1radny zagłosował przeciw.  
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
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10.  Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
niektóre inne składniki wynagrodzenia, a takŜe wysokość oraz 
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego. 
 
Pani Wójt – Rada zgodnie z ustawą o systemie oświaty jest 
zobowiązana ją co roku podejmować. Regulamin został uzgodniony ze 
związkami zawodowymi. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007r. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad usytuowania 
miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie budŜetu gminy na rok 2007. 
 
Pani Skarbnik – przedstawiono na posiedzeniu Komisji uzasadnienie. W 
treści uchwały zapisy są takie same jak wcześniej omówione. 
 
Pan Przewodniczący – rozumiem, Ŝe jak Pani Wójt będzie zaciągała 
poŜyczkę, to poinformuje o tym Radę. 
 
Pani Wójt – juŜ na początku mówiłam, Ŝe o wszystkim powiadomię 
Radę. 
 



 7 

Pani Skarbnik – mając upowaŜnienie od Rady Pani Wójt moŜe czynić 
starania o pozyskanie kredytu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pani Wójt dziękuje za przyjęcie budŜetu. Obecnie waŜny jest plan 
realizacji zadań w poszczególnych sołectwach. Mamy trochę wolnych 
środków, zadysponowanie planuję na początek kwietnia. 
Pani Wójt informuje, Ŝe cały czas oczekuje na decyzję Wojewody w 
sprawie swojego mandatu. JeŜeli decyzja Wojewody nie będzie miała 
klauzuli natychmiastowej wykonalności, to mamy jeszcze 30 dni  i wtedy 
zwołamy sesję. 
 
14.  Wolne głosy i wnioski. 
 
Pani Wójt – oczekuje na telefon z Urzędu Marszałkowskiego około 20 
marca w sprawie dotacji na budowę dróg. Pani Wójt objechała wszystkie 
drogi gminne. Proponuje budowę dwóch i utwardzenie pozostałych: 
- w Miechowie proponuje budowę drogi 
- w Domasłowie budowa drogi wzdłuŜ alei czereśniowej 
- droga w Zbyczynie teŜ jest zła. Proponuje przemyślenie propozycji, aby 
utwardzić ją kamieniem. 
- w Trębaczowie do p.Draba i na Posmyk drogi teŜ są brzydkie. 
Proponuję zrobić tam nawierzchnię z kamienia. 
 
Trzeba się teŜ zastanowić co z „wąwozem” w Kozie Wielkiej. 
Będzie dyskusja na temat nowych punktów oświetleniowych. Pani Wójt 
apeluje, aby w dyskusji wziąć pod uwagę przede wszystkim realne 
środki. 
Ministerstwo Sportu ogłosiło , Ŝe jest moŜliwość ubiegania się o 50% 
dofinansowanie na budowę przez gminy wiejskie wielofunkcyjnego 
boiska sportowego dla dzieci i młodzieŜy. Jest to boisko o wymiarach  
22 x 44 m z nawierzchnią syntetyczną. Wielofunkcyjność boiska polega 
na tym, Ŝe będzie słuŜyło do gry w siatkówkę, piłkę ręczną, koszykówkę 
oraz jako kort tenisowy. Jako potencjalni wnioskodawcy spełniamy 
wszystkie normy. Boisko to byłoby ogrodzone i monitorowane i 
planujemy lokalizację w Perzowie w „dołach”. Termin składania 
wniosków upływa dn. 30.04.2007r. W celu sporządzenia dokumentacji 
musimy rozmawiać z firmą projektową.  
Koszt projektu to 3-3,5 tys. + VAT. 
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Radny Pietrus – wnioskuje o ogrodzenie stadionu w Trębaczowie. Jest w 
złym stanie. DruŜyny w niŜszych ligach z okolicy mają lepsze stadiony. 
 
Pani Wójt – dobrze, Ŝe jest stadion i szatnia. Musimy zakupić bramki. 
JuŜ zakupiliśmy bramki do Domasłowa. Nie ma w całej gminie 
wielofunkcyjnego boiska sportowego. Na tym musimy się skupić. 
 
Radny Wieczorek – boisko jest małe, a wydatki ogromne. Trzeba się 
zastanowić co jest waŜniejsze boisko czy poprawa jakości wody. 
 
Pani Wójt – dajmy dzieciom szansę grania na porządnych boiskach, bo 
im teŜ się coś naleŜy. Boiska takie juŜ są w Baranowie, w Bralinie. 
Inwestycja musi być wykonana w tym roku. Zastanówmy się nad tym. 
 
Radny Kozan – trzeba się zastanowić, czy w kontekście konieczności 
inwestycji w Trębaczowie stać nas na to. JeŜeli chodzi o śmieci – naleŜy 
sprawdzić gdzie ludzie wyrzucają śmieci. Proszę przysłać pracownika 
Urzędu, aby zobaczył ile śmieci jest teraz wyrzuconych koło szkoły. Tam 
jest przyczepa śmieci. 
 
Radny Stodolski – ujęcie wody w Trębaczowie. Nie ma sensu budowania 
nowych ujęć w okolicy istniejących. Trzeba popracować nad technologią. 
UwaŜam, Ŝe wszystko jest do zrobienia. 
 
Radny Kurzawa- proponuje wystosować apel do rolników o wyjazdy  
z pól. 
 
Pani Wójt – moŜemy to zrobić, ale nie moŜemy tego ciągle pilnować. 
 
Radny Ludwikowski – Pani Wójt mówi, Ŝe drogi będą łatane, mówiła to 
teŜ Pani Dziergwa. Droga powiatowa za Trębaczowem nie moŜe być 
łatana, bo to nic nie da. 
 
Pani Wójt – z Panią sołtys byłam i potwierdzam – najgorsza droga w 
powiecie. Rozmawiałam osobiście ze Starostą w tej sprawie. Obiecał, Ŝe 
postara się przeforsować na Sesji Powiatu w dn.16 marca 2007r. 
16 marca gminy teŜ będą mogły się dowiedzieć na temat zakresu prac 
PZD Kępno. 
 
Radny Kłodnicki – pyta o studzienkę. 
 
Pan Mega – wiemy, zostanie przesunięta. 
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Radny Wieczorek – wnioskuje o przycięcie lip koło p.Barczyka. 
 
Radna Piekarska – pyta czy ktoś reguluje poziom wody w rzece.  
Trzeci rok z rzędu rowy w Trębaczowie są zalane, a latem jest sucho. 
 
Pani Wójt – wystąpimy do WZIRU. 
 
Radna Piekarska – czy moŜna wystąpić o środki unijne w sprawie drogi 
na Posmyk. Wnioskuje, aby zobowiązać Prezesa GS do wykonania prac 
remontowo - porządkowych koło sklepu w Trębaczowie, bo nie dba o 
niego. 
Dwa hydranty w Domasłowie przy przystanku autobusowym i przy alei 
czereśniowej koło p.Tomczaka schować. 
 
Radny Kozan – nowe zastawki na Widawie uwaŜam za niepotrzebne. 
Stare, poniemieckie naleŜało wyremontować. Rzeka musi być 
pogłębiona od skrzyŜowania do Dziadowej Kłody. 
 
Pan Skoczylas – wniosek o wyczyszczenie Widawy w kierunku 
Trębaczowa. 
 
Radny Ostrowski – dróg na terenie gminy jest sporo. Między remizą, a 
nową drogą w Turkowach są dziury. Trzeba to naprawić. 
 
Pani Wójt – spotkam się z sołtysami w sprawie wyrówniarki. 
 
Pani Gosek – teraz nie ma sensu, bo podłoŜe jest mokre. 
 
Pani Wójt – na przyszłej sesji omówimy drogi. Proszę przemyśleć. 
 
Radny Wieczorek – czy kamień został zmielony. 
 
Pani Wójt – będzie mielony i składany na Kuropkę. 
 
 
Pani Wójt prosi o wypowiedzenie się radnych na temat boiska. 
 
Radny Krzywiecki –  kwestia obiektów  sportowych na terenie gminy jest 
tragiczna. Proponuje dać czas radnym na zastanowienie się. Na temat 
obiektów sportowych powinniśmy poświęcić specjalną sesję i przyłoŜyć 
się do tematu. JeŜeli młody człowiek będzie miał wypełniony czas np. 
przez sport, zmniejszy się problem z alkoholem i narkotykami. 
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Radny Wieczorek – boisko kosztuje duŜo. Kto będzie z niego korzystał? 
MoŜe zbudujmy boisko w Miechowie. 
 
Radny Krzywiecki – przygotujcie  się do tego tematu, bo dzisiaj nie 
macie Ŝadnego przygotowania. 
 
Pani Wójt – robienie boiska z trawy, to juŜ nie te czasy. Boisko będzie 
zamykane na noc i nadzorowane. Będzie to boisko wysokiej klasy. 
 
Radny Kurzawa – czy moŜna zaangaŜować sponsorów. 
 
Pan Przewodniczący – najlepszym wyjściem będzie przemyślenie. Nie 
musimy zwoływać sesji, moŜna zwołać komisje. 
 
Pan Mega – jest tyle chętnych, Ŝe nie zdąŜymy zająć kolejki do zrobienia 
dokumentacji. 
 
Pani Gosek – z naszej wsi dzieci na boisko do Perzowa nie przyjadą. 
 Po lekcjach jadą do domu.  
 
Pani Grzegorek - lepiej te pieniądze włoŜyć w lokalne wiejskie boiska. 
 
Radny Wieczorek – to gdzie to boisko będzie? 
 
Pani Wójt – od szkoły do GOK-u. W drugiej części chcemy wystąpić o 
dotację na zrobienie części widowiskowo-kulturalnej. 
 
Pani Kosińska – nie zgadza się z Panią Grzegorek. JeŜeli rozrzucimy 
pieniądze, nie będzie Ŝadnego  porządnego boiska. 
 
Radny Wieczorek – co będzie jak dwóch biznesmenów zapłaci i będzie 
cały czas korzystać z boiska, a dzieciom zabraknie czasu. 
 
Pan Mega – jeŜeli cały czas boisko będzie zajęte to naleŜy się cieszyć. 
Poza tym na inne środki na ten cel nie moŜemy liczyć. 
 
Radny Ostrowski – dajmy przyszłość dzieciom. 
 
Radny Kozan -  rozumiem jedno porządne, ale o wszystkie boiska trzeba 
trochę zadbać. Jedno porządne boisko w gminie powinno być. 
 
Radny Krzywiecki – jestem za wybudowaniem takiego kompleksu. U nas 
w Słupii nie ma takich moŜliwości. 
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Pan Przewodniczący zarządza głosowanie na temat: czy robić 
dokumentację. 11 radnych opowiedziało się za, z radny zagłosował 
przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w Sesji i zamknął 
obrady VI Sesji Rady Gminy Perzów. 
 
 
Protokół spisała: 
J.Bednarek 
 
  
   
 
 
 
 


